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Geachte College, 
 
De raad van de gemeente Loenen heeft kennis genomen van het verslag van het 
bestuurlijk overleg dat namens u door de heer Lokker is gevoerd met ons college 
van burgemeester en wethouders op vrijdag 12 mei jl.. Tevens hebben wij kennis 
genomen van de brief die het college van burgemeester en wethouders van de 
gemeente Abcoude op 16 mei jl. aan u heeft verzonden met het verzoek om tot het 
starten van de ARHI-procedure over te gaan.  
 
Wij wensen met deze brief nadrukkelijk het volgende onder uw aandacht te 
brengen. 
 
De gemeenteraad van Loenen heeft enkele jaren geleden uitdrukkelijk te kennen 
gegeven dat het primaat voor wat betreft het onderwerp gemeentelijke herindeling / 
bestuurlijke organisatie, bij de gemeenteraad ligt. Deze stellingname is ook na de 
laatste gemeenteraadsverkiezingen nog steeds van toepassing. 
 
De raad van Loenen wil zich nadrukkelijk zelf bezighouden met de (bestuurlijke) 
toekomst van Loenen en is unaniem van mening dat een door u opgelegde ARHI-
procedure daaraan in dit stadium geen recht doet. Zowel de regering als uw college 
hebben tot heden uitgedragen dat gemeentelijke herindeling een kwestie is die door 
de gemeenten zelf geïnitieerd moet worden, met ander woorden, niet van bovenaf 
moet worden opgelegd. Wij, als raad van Loenen, zijn, in tegenstelling tot het 
college van Abcoude, beslist nog niet tot de conclusie gekomen dat gemeentelijke 
herindeling voor Loenen de beste optie is, laat staan dat wij thans al uitspraken 
kunnen doen c.q. keuzes kunnen maken met betrekking tot eventuele partners in dit 
proces.  
 
De initiatieven van uw gedeputeerde om met een bepaalde groep gemeenten langs 
de Vecht de ARHI-procedure te starten komt wat ons betreft te snel. Het in het 
verslag van het bestuurlijk overleg genoemde argument dat de gemeente Abcoude 
nadrukkelijk de gemeente Loenen als partner noemt, verbaast ons nu wij daarvan in 
de brief van Abcoude niets lezen. Wel is als bijlage het coalitieakkoord bijgesloten, 
maar in de brief worden geen mogelijke fusiepartners genoemd. Daarnaast heeft het 
college noch de raad van Abcoude ons over deze brief of over een mogelijke fusie 
benaderd. De enige gemeente die in de brief wordt genoemd, overigens in een heel 
andere verband, is de gemeente De Ronde Venen. 
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De raad van de gemeente Loenen heeft 1½ jaar geleden de werkgroep Toekomst 
Loenen opgericht. Deze werkgroep heeft intensief onderzoek gedaan naar twee door 
de raad geformuleerde vragen. Welke problemen hinderen het optimaal functioneren 
van de gemeente, met name gelet op de toekomstige ontwikkelingen en bestaat er 
een causaal verband tussen deze problematiek en de schaalgrootte van Loenen. Op 
twee kleine onderdelen na heeft de werkgroep haar onderzoek afgerond en kunnen 
beide vragen op korte termijn worden beantwoord. 
Ook in de nieuwe raadssamenstelling blijft deze werkgroep functioneren. Zij is in het 
verlengde hiervan voornemens om op korte termijn te bezien welke (bestuurlijke en 
organisatorische) problemen voor gemeenten in zijn algemeenheid en voor kleine 
gemeenten in het bijzonder op de middellange en lange termijn actueel worden in 
het kader van deregulering en decentralisatie. Dit overigens in lijn met het 
voornemen van Minister Remkes zoals hij dat bij brief van 12 mei aan een aantal 
randstadgemeenten, waaronder Loenen, heeft kenbaar gemaakt. Een dergelijk 
onderzoek is gebaat bij rust en zorgvuldig onderzoek en zou alleen maar verstoord 
kunnen worden door het starten van een ARHI-procedure zoals uw college die 
voorstelt. 
Een lopend onderzoek van de Minister wordt naar onze mening doorkruist indien 
tegelijkertijd een ARHI-procedure wordt gestart, zeker als dit tegen de wil van 
minimaal één van de beoogde deelnemers is. 
 
Tot slot willen wij u er met klem op wijzen dat wij in het kader van het 
Samenwerkingsverband Utrecht West streven naar intensivering van de 
samenwerking tussen regiogemeenten. Dit samenwerkingsverband begint steeds 
meer vruchten af te werpen en wij menen dat het jongste initiatief, namelijk het 
opstellen van een regiovisie de hoogste prioriteit verdient. Daarnaast zien ook wij 
het nut, en ook de noodzaak, in om gerichter en intensiever samen te werken met 
de regiogemeenten. 
 
We zullen als raad dan ook het initiatief nemen om met de gemeenten Breukelen, 
Maarssen, De Ronde Venen en wellicht Wijdemeren bestuurlijk overleg te starten 
teneinde tot effectieve en duurzame samenwerking te komen. 
Ondanks het verzoek van Abcoude, zoals verwoord in eerder genoemde brief van 16 
mei, kan Abcoude ook bij dit overleg worden betrokken. 
Wij denken hierbij nadrukkelijk aan de zogenaamde front- en backoffices waarbij de 
bestuurlijke zelfstandigheid gewaarborgd blijft. 
 
In het licht van het vorenstaande verzoeken wij u nadrukkelijk de ARHI-procedure 
niet te starten, of in ieder geval de gemeente Loenen daarbij niet te betrekken. 
 
Een afschrift van deze brief zenden wij aan alle leden van Provinciale Staten en de 
raden van de regiogemeenten. 
 

Hoogachtend, 
 
de raad van de gemeente Loenen,  
 
M.S.C. Mous, griffier 
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